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        C r n a G o r a  

SKUPŠTINA CRNE GORE  

-Odbor za ekonomiju, finansije i budžet-  

Broj: 00-71/19-13/ 

EPA 861 XXVI 

Podgorica, 19. decembar 2019. godine  

 

SKUPŠTINI CRNE GORE 

 

Na osnovu člana 69 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, Odbor za ekonomiju, finansije i 

budžet, sa 100. sjednice, održane 17. decembra 2019. godine, podnosi   

 

I Z V J E Š T A J 

o razmatranju PREDLOGA REZOLUCIJE O OČUVANJU AERODROMA CRNE GORE, koji su podnijeli 

poslanici: Draginja Vuksanović Stanković, Raško Konjević, Ranko Krivokapić i Džavid Šabović 

 

Odbor se, kroz uvodno izlaganje predstavnika predlagača, poslanika Raška Konjevića, upoznao 

sa osnovnim razlozima za predlaganje donošenja rezolucije o očuvanju Aerodroma Crne Gore, koji se 

odnose na: značaj saobraćajne, posebno, aerodromske infrastrukture za ukupni razvoj Crne Gore sa 

fokusom na razvoj turističke privrede; pozitivni poslovni rezultati koje ostvaruju Aerodromi Crne Gore; 

činjenice da zbog svoje specifične, gotovo monopolske, pozicije na tržištu Aerodromi Crne Gore 

obezbjeđuju značajan garantovan profit koji treba da ostane državi kao vlasniku; kao i način da se 

zaustavi namjera da se kroz aranžman dugoročne koncesije otuđi jedan od najvažnijih resursa koji 

pripadaju građanima Crne Gore. 

 

Takođe, predstavnik predlagača ukazao je da bi navedeno predstavljalo važnu odluku za 

buduće generacije, da su se na tender za davanje aerodroma na koncesiju javile uglavnom državne 

kompanije, da nije jasan motiv davanja aerodroma u koncesiju na period od 30 godina, te da bi 

Skupština donošenjem ove rezolucije dala doprinos društvenoj koheziji i donošenju odluka, i kao 

primjer naveo akte koje je Skupština donijela, u ranijem periodu, kada je u pitanju rijeka Tara, 

Kombinat aluminijuma ad Podgorica, Elektroprivreda Crne Gore. 

 

Na Odboru je konstatovano da predloženom rezolucijom Skupština obavezuje Vladu Crne Gore 

da odustane od najavljenog modela valorizacije Aerodroma Crne Gore putem davanja u dugoročni 

zakup, da pripremi plan razvoja aerodromske infrastrukture sa procjenom potrebnih ulaganja i 

mogućnošću te kompanije da finansira svoj budući razvoj, kao i da sugeriše potrebu izrade dugoročne 

strategije razvoja aviosaobraćaja sa posebnim osvrtom na poziciju nacionalne aviokompanije. 

 

Tokom rasprave na sjednici, pojedini članovi Odbora iskazali su mišljenje da treba sagledati 

alternativnu mogućnost za kompaniju AD Aerodromi Crne Gore u odnosu na davanje u koncesiju, te da 

bi po njihovom mišljenju detaljne analize mogle pokazati da ta kompanija kroz određene, povoljne, 

kreditne aranžmane može samostalno realizovati investiciona ulaganja u sopstveni razvoj. 
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Odbor je, nakon izjašnjavanja, sa tri glasa „za“ i četiri glasa „protiv“, odlučio da predloži 

Skupštini da odbije Predlog rezolucije o očuvanju Aerodroma Crne Gore, koji su podnijeli poslanici: 

Draginja Vuksanović Stanković, Raško Konjević, Ranko Krivokapić i Džavid Šabović 

 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Predrag Sekulić. 

 

 

 

PREDSJEDNIK ODBORA  

Predrag Sekulić, s.r. 


